
PROTOKÓŁ NR XXVI/12 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 28 września 2012 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 14.40. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu, nieobecni – radny Krzysztof Falkowski i radna Agnieszka 
Liwarska.  
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza Gminy Żychlin – Pana Grzegorza Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana 
Zbigniewa Gałązkę, Skarbnika Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
Kierowników Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz 
pozostałe osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
  
Za przyjęciem porządku obrad głosowało -13 radnych, 
„przeciw”     -  0 radnych, 
„wstrzymało się”    -  0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
b) podziału Gminy Żychlin na okręgi wyborcze, określenia ich granic, numerów i liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 
c) określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów                              

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r.  
5. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
6. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 

następujących jednostek: 
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a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  

7. Informacja dotycząca organizacji szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2012/2013                    
wg stanu na dzień 3 września 2012 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 sierpnia 2012 r. 
do 14 września 2012 r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
10. Sprawy różne. 
11. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r.  
12. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Zofia Pilarska – zwróciła się z następującymi zapytaniami: 
1) czy Zarząd podjął decyzję w sprawie lokatorów zamieszkujących w budynku po byłej 

szkole w Śleszynie? 
2) kiedy zostaną wycięte chwasty wokół powyższej nieruchomości? 
3) kiedy zostanie zakończone łatanie dziur w drodze gminnej w miejscowości Janów 

Grzybowski? 
4) kto wygrał przetarg na modernizację świetlicy wiejskiej w Śleszynie? 
 
Rafał Zajączkowski – w związku ze zmianą trasy autobusów szkolnych, poprosił o remont 
drogi w Kozankach polegający na uzupełnieniu tłuczniem i jej wyrównanie. 
Parking przy ul. Żeromskiego – zgłosił problem podjazdu autobusów szkolnych na 
przystanku przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym na ul. Żeromskiego, po godzinie 8.00 rano 
dzieci wysiadające z autobusu muszą się przeciskać między parkującymi tam samochodami.  
 
Aneta Urbańska – zgłosiła zapytanie, czy można byłoby raz na jakiś czas dokonać 
uprzątnięcia terenu wokół cmentarza cholerycznego. 
 
Józef Staszewski – Prezes Stowarzyszenia „Dzieci Wojny” w Polsce Oddział                         
w Żychlinie – zabrał głos w sprawie podwyżki cen ciepła dla mieszkańców Osiedla 
Wyzwolenia członków Spółdzielni „Wspólny Dom” – oszałamiające dla mieszkańców są 
zaakceptowane przez radnych ceny ciepła i wody. Ceny zostały wysoko podniesione,                     
a mieszkańcy są bardzo biedni. Przy obecnym stanie rzeczy, gdzie w Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Wspólny Dom” około 35% osób nie opłaca czynszu, przy takich podwyżkach 
będzie jeszcze gorzej. Wiadomo, że w Żychlinie pracy nie ma, a jeśli jest to za bardzo niskie 
wynagrodzenie. Obecni emeryci już mają problem z zapłatą czynszu, a co będzie przy 
podwyżce 37%? Ma rodziny w całej Polsce, ale to co się dzieje w Żychlinie to rzecz 
niespotykana, za wszystkie media opłaty są wyższe niż w wojewódzkie łódzkim, a nawet             
w kraju. „Jak można do tego dopuścić? Czy chcecie wziąć na sumienie swoje tych biednych 
ludzi? Uważam, że nie można do tego dopuścić.” 
Pan Burmistrz w swym wystąpieniu do mieszkańców posłużył się taką informacją, że 
specjaliści ci, którzy pomagali w opracowaniu wytycznych, doskonale to wykonali,                      
a bazowali się na Kutnie i Płocku. Pyta, czy nie należałoby podnieść ceny ciepła zgodnie               
z inflacją, tak jak emeryci mają podwyżki emerytur zgodnie z inflacją? Uważa, że taką 
właśnie należy przyjąć podwyżkę, ale nie 40%. Należy się nad tym zastanowić, należy 
zastanowić się nad emerytami i bezrobotnymi. 
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Rozmawiał z licznymi mieszkańcami miasta Żychlina i są zawiedzeni takim postępowaniem. 
Jeśli tak będzie dalej, to mieszkańcy też wypowiedzą swoje zdanie w tej sprawie.  
 
Przewodnicząca Rady poprosiła, aby Pan Józef Staszewski złożył konkretne wnioski,                
a swoje wystąpienie przekazał na jej ręce do protokołu.  
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na złożone 
zapytania: 
- sprawa lokatorów budynku po byłej szkole w Śleszynie – na spotkaniu                                

z mieszkańcami sołectwa Śleszyn były zapytania w sprawie lokatorów budynku byłej 
szkoły w Śleszynie – na ten czas nie została jeszcze podjęta decyzja, zastanawialiśmy 
się, czy będziemy w stanie kupić budynek od Starostwa po byłym Ośrodku Zdrowia. 
Niestety nie jesteśmy w stanie dokonać takiego wydatku w wysokości 110.000 zł, nie 
mając środków w budżecie nie może zaproponować Radzie zakupu tego obiektu, 

- wycinka chwastów wokół obiektu szkoły w Śleszynie – będzie nowy program robót 
publicznych i zostanie zatrudniona nowa grupa pracowników, którzy w ramach swoich 
zadań dokonają stopniowo wycinki chwastów przy drogach gminnych i powiatowych, jak 
również na terenie byłej szkoły. W przyszłym tygodniu ma być podpisane porozumienie ze 
Starostwem Powiatowym w Kutnie w zakresie przejęcia części zadań dotyczących 
utrzymania dróg powiatowych. 

- przetarg na modernizację świetlicy w Śleszynie – przetarg nie został jeszcze 
rozstrzygnięty – wpłynęły atrakcyjne oferty, obecnie są one rozpatrywane. Na ten czas nie 
ma jeszcze wyłonionej firmy do wykonania tego zadania inwestycyjnego. 

- remont drogi w Janowie Grzybowskim – prosi o cierpliwość w realizacji tego remontu, 
naprawa drogi zostanie wykonana, 

- remont drogi w Kozankach – przyjmuje to jako wniosek, będzie rozmawiał z Panem 
Zajączkowskim w kwestii uzupełnienia drogi tłuczniem, 

- parkowanie samochodów przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym – Dyrektor Zespołu 
próbuje wpływać na rodziców, aby nie parkowali swoich pojazdów przy Zespole Szkolno-
Przedszkolnym, jednak nie zawsze przynosi to właściwe efekty, 

- sprawa taryfy na ciepło – musi odnieść się do słów Pana Józefa Staszewskiego                   
i wyjaśnić sprawę oczywistą – ani obecni Radni, ani obecny Burmistrz nie zatwierdzają 
taryfy na ciepło. Jeśli Pan Staszewski podaje mieszkańcom takie informacje,                           
to wprowadza ich w błąd. Zawsze Pan Staszewski mógł przyjść do niego i dopytać                  
o konkretne sprawy. Gdy była sytuacja, że nie mógł się spotkać z Panem Staszewskim, to 
umawiał spotkanie na inny dzień. 
Pan Staszewski nie zrozumiał treści pisma, ponieważ spółdzielnia mieszkaniowa nie 
przygotowała właściwej informacji dla swoich mieszkańców o faktycznych skutkach 
podwyżek. Jedyną  spółdzielnią, która rzetelnie podała informację o podwyżkach była 
spółdzielnia pracownicza. Pozostałe spółdzielnie tak sformułowały swoje informacje, jakby 
podwyżka miała wynieść 40%, a faktycznie podwyżka będzie wynosić ok. 14%. Nie wini 
Pana Staszewskiego, że tak zrozumiał treść pisma, bo takich osób było dużo. Winę za to 
ponoszą spółdzielnie, które straszą swoimi informacjami osoby starsze. Ale spółdzielnie  
w swoich pismach na końcu napisały, że będzie wzrost ryczałtu za ciepło do 20%. 
Wiadomym jest, że spółdzielnie mieszkaniowe muszą zrobić swoje kalkulacje, skoro 
faktyczny wzrost ceny ciepła wyniesie 14-15%, to ryczałt ustalony przez spółdzielnie ma 
wzrosnąć do 20%, bo spółdzielnia musi zabezpieczyć się przed wzrostem opłat za ciepło. 
Później w rozliczeniu mieszkańcy otrzymują zwroty nadpłaconych środków za ciepło, jeśli  
zaliczka była wyższa.  
Zacytował fragment pisma spółdzielni: „Spółdzielnia podjęła działania zmierzające do 
ograniczenia tak znacznych podwyżek, bo jeżeli zmiana taryfy zatwierdzona dla 
producenta ciepła, czyli ENERGII jest jeszcze do przyjęcia, to wręcz szokująca wydaje się 
podwyżka proponowana przez pośrednika dostawy ciepła, czyli ZEC w Żychlinie, gdyż dla 
budynków Traugutta (…) stawka opłaty za usługi przesyłowe wzrasta aż o 37%.” 
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To jest wzrost, ale tylko pewnej części kosztów wchodzących w skład całej stawki za 
ciepło, nie dotyczy to wzrostu całej stawki.  
Dalej w piśmie podaje się: „Wobec takiego stanowiska władz gminy, zmuszeni będziemy 
w najbliższym czasie dokonać korekty zwyżki wpłacanych przez mieszkańców zaliczek na 
pokrycie kosztów dostawy ciepła do lokali do około 20%.” Osoba, która do końca 
przeczytała pismo, to wie, jaka faktycznie czeka ją podwyżka. Jest to 20% z dwóch taryf, 
a więc po 10% na taryfę. Ponieważ przez 2 lata nie było podwyżek ciepła, to dzieląc to na 
2 lata, mamy rocznie 5% podwyżkę, a więc o wysokość inflacji.   
Jest mu przykro, że tak są przekazywane informacje dla mieszkańców, bo Rada nie 
zatwierdza podwyżek, Burmistrz również nie zatwierdza taryfy na ciepło. Taryfę 
zatwierdza odrębna instytucja – Urząd Regulacji Energetyki. 
URE w swojej decyzji potwierdza, że ta podwyżka jest średnią dla województwa. Nie jest 
najwyższą ceną w województwie. 
Starsze osoby źle odczytały pisma swoich spółdzielni myśląc, że podwyżki wyniosą 37-
39%. Te procentowe podwyżki były wyszczególnione poprzez wytłuszczenie i 
podkreślenie tekstu w pismach, natomiast nie podkreślone zostało ostatnie zdanie 
mówiące o faktycznych kwotach podwyżek.  
Rzeczową informację przekazał swoim mieszkańcom jedynie Prezes Pracowniczej 
Spółdzielni Mieszkaniowej – Pan Kubicki, że wskutek określonych podwyżek będzie 
musiał dokonać wzrostu opłat za ciepło o około kilkanaście procent. 

Pan Staszewski wskazał, że burmistrz oparł się na specjalistach, którzy działali               
w Kutnie i Płocku.  
Opierał się na doświadczeniach firmy, które realizowała 700 takich zadań w całej Polsce, 
w swoim piśmie podał tylko te najbliższe naszej gminie, a więc Kutno i Płock. Firma ta 
realizowała takie zadania również w małych miejscowościach.  
Faktyczny wzrost cen w różnych grupach taryfowych wyniesie od 10 do 20%. Jest to 
łączna wartość z dwóch firm.  
Cena ciepła jest sprawą strategiczną dla miejscowości, dlatego od dawna ustawodawca 
przewidział wyjęcie odpowiedzialności zatwierdzania taryf na ciepło od polityków. URE 
zatwierdzając cenę ma unikać kwestii politycznych. Jasno w swojej decyzji zapisuje 
zdanie, że cena ciepła w Żychlinie jest ceną średnią dla województwa. 
Poprosił Pana Burmistrza Zbigniewa Gałązkę o dokonanie przez niego pewnych wyliczeń 
w celu przygotowania właściwej informacji dla mieszkańców. Z jego wyliczeń wynikał 
wzrost stawek za ciepło w wysokości ok. 16%, natomiast Prezes ZEC dokonał swoich 
wyliczeń na podstawie konkretnych faktur i faktycznego zużycia ciepła w spółdzielniach w 
roku ubiegłym i jemu wzrost cen ciepła wyszedł na poziomie ok. 13% tj. 6% po stronie 
ZEC i 7% po stronie ENERGA KOGENERACJA.  

- stawka większa niż 8 mld – akcja „Stawka większa niż 8 mld” dotyczy zmiany ustawy             
o dochodach samorządów. Samorządy walczą o to, żeby odzyskały pieniądze na 
dodatkowe zadania, które zostały im odebrane. Gminom co roku zadań się dokłada, ale 
państwo nie daje na to środków, samorządy muszą te zadania finansować z własnych 
budżetów.  
Brał udział w Warszawie w Kongresie Oświaty, gdzie obecni tam wójtowie, burmistrzowie i 
prezydenci miast nie żądaliśmy całkowitej likwidacji Karty Nauczyciela, ale wprowadzenia 
konkretnych zmian w ustawie, dzięki którym gminy mogłyby sobie poradzić finansowo ze 
sprawami oświaty.  
Przy obecnych przepisach szacuje się, że około 600 miejscowości wiejskich nie uchwali             
w 2014 r. budżetów wskutek zmian ustawowych wprowadzonych przez obecny parlament. 
To są wyliczenia statystyczne i ekonomiczne Związku Gmin Wiejskich.  

 
Marek Dubrownik – Prezes ZEC – wiele informacji przekazywanych dla mieszkańców               
w sprawie cen ciepła było nieprawdziwych, stąd wystąpienie Pana Burmistrza wyjaśniające 
tę sytuację. Jest obecny na Sesji, aby przekonać radnych i wszystkich zebranych, że 
informacje podawane przez spółdzielnie były nieprawdziwe. 
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Do regulowania cen ciepła została powołana przez ustawodawcę instytucja Urząd Regulacji 
Energetyki. Od 1998 r. taryfy na ciepło w całej Polsce zatwierdzane są przez ten Urząd. 
Urząd ma regulować cenę zarówno dla odbiorcy ciepła, jak i dla dostawcy.  
Gdy w ubiegłym roku podjęto decyzję o zmianie osobowości prawnej zakładu energetyki 
cieplnej i powołano Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. zbiegły się w czasie terminy 
zatwierdzania taryfy na ciepło. W połowie ubiegłego roku zakład wystąpił o zatwierdzenie 
taryfy na ciepło dla zakładu budżetowego, ale w związku z tym, że następowały 
przekształcenia i przekazywanie majątku, zakład zawiesił procedurę zatwierdzania taryfy do 
momentu, gdy będzie znał realne rzeczywiste koszty, jakie będą występowały w spółce. W 
związku  z tym taryfa na ciepło została zatwierdzona dopiero w miesiącu sierpniu br. i została 
wprowadzona od 15 sierpnia.  
Odczytał fragment pisma URE: „Wysokość cen i stawek opłat zawartych w taryfie mieści się 
w granicach wysokości tego rodzaju cen i stawek opłat stosowanych przez inne 
przedsiębiorstwa energetyczne prowadzące działalność w zakresie wytwarzania, przesyłania 
i dystrybucji ciepła. Ustalony okres obowiązywania taryfy na 12 miesięcy od dnia 
wprowadzenia taryfy do stosowania zgodny z wnioskiem przedsiębiorstwa energetycznego 
nie powoduje konieczności ustalenia współczynnika korekcyjnego, o którym mowa w § 
rozporządzenia taryfowego.” Czyli URE uznało, że stawki te mieszczą się w średnich cenach 
województwa łódzkiego i w średnich cenach naszego kraju, a więc nie ma obawy, że z tytułu 
wzrostu tych cen nastąpią nadmierne zyski dla przedsiębiorstwa. 
Udział ZEC w całej cenie taryfy na ciepło, którą płaci odbiorca to jest tylko 27%. Wzrost 
taryfy na ciepło z Zakładu Energetyki Cieplnej w skali roku na bazie zeszłego roku wynosi 
297.000 zł. Dla porównania od 21 sierpnia taryfę na ciepło wprowadziło źródło ciepła, czyli 
KOGENERACJA ERGO i kwota, którą oni nam przedstawili to około 300.000 zł, czyli razem 
w skali roku jest to kwota około 600.000 zł dla odbiorców miasta Żychlina. To 600.000 zł   
skutkuje wzrostem opłat dla mieszkańców o 12,37%.  
 
Grzegorz Ambroziak – zupełnie niezrozumiałe jest dla niego umieszczanie w treści pism 
spółdzielni informacji, że burmistrz nie wyraził zgody na udzielenie jakichkolwiek upustów 
cenowych. Burmistrz nie ma prawa robić takich rzeczy, nie ma do tego żadnych uprawnień. 
Pisanie takich sformułowań przez spółdzielnie jest nadużyciem.    
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2012 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 rok  
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVI/138/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) podziału Gminy Żychlin na okręgi wyborcze, określenia ich granic, numerów  
i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na 
okręgi wyborcze, określenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym. 
 
Matylda Jakubowska-Czaja – poprosiła Przewodniczącą Rady o ogłoszenie przerwy w celu 
zapoznania się członków Komisji Oświaty ze zmianami w okręgach głosowania 
proponowanymi przez pozostałe Komisje Rady. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – złożył wniosek formalny o wycofanie               
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na okręgi wyborcze, 
określenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym              
z uwagi na nieścisłości w procedowaniu nad tym projektem uchwały. Uważa, że tę uchwałę 
należy podjąć na kolejnej sesji Rady po wyjaśnieniu wszelkich wątpliwości. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania wniosku formalnego dotyczącego 
wycofania projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Żychlin na okręgi wyborcze, 
określenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
 
Za przyjęciem wniosku formalnego, aby wycofać z porządku obrad projekt uchwały               
w sprawie podziału Gminy Żychlin na okręgi wyborcze, określenia ich granic, numerów                  
i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym głosowało - 13 radnych, 
„przeciw”         -   0 radnych, 
„wstrzymało się”        -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie wniosku formalnego przez Radę i poprosiła                   
o przegłosowanie porządku obrad po zmianie. 
 
Za przyjęciem porządku obrad po zmianie głosowało - 13 radnych,  
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad po zmianie tj. w następującym 
brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2012 rok, 
b) określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów                              

i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r.  
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5. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
6. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 

następujących jednostek: 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.  

7. Informacja dotycząca organizacji szkół i przedszkoli w roku szkolnym 2012/2013                    
wg stanu na dzień 3 września 2012 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 sierpnia 2012 r. 
do 14 września 2012 r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
10. Sprawy różne. 
11. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r.  
12. Zakończenie obrad. 
 
 

b) określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów                              
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin 
oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów                              
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków  
i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania  
z tych obiektów. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 
głosowało   - 13 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXVI/139/12 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r. 
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OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(5 głosami „za”), Komisja Rolna (4 głosami „za”) przyjęły informację o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r. 
 
Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 r. nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2012 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Do informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej nie zgłoszono żadnych 
uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 6. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 
następujących jednostek: 
 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Samorządowego Zakładu 
Budżetowego o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Żychlińskiego Domu Kultury 
o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Miejsko - Gminnej Biblioteki 
Publicznej o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do p-tu 7. Informacja dotycząca organizacji szkół i przedszkoli w roku szkolnym 
2012/2013 według stanu na dzień 3 września 2012 r.  
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji szkół     
i przedszkoli w roku szkolnym 2012/2013 według stanu na dzień 3 września 2012 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                      
18 sierpnia 2012 r. do 14 września 2012 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje Rady przyjęły sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin 
za okres od 18 sierpnia 2012 r. do 14 września 2012 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 sierpnia 2012 r. do 
14 września 2012 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 sierpnia 2012 r. do  
14 września 2012 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
  
 
Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2. Zapytania i wolne wnioski.  
 
 
Do p-tu 10. Sprawy różne. 
 
Ewa Andrzejewska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej – podziękowała za 
środki na wymianę stolarki okiennej w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej. Prace 
remontowe w tym zakresie są już na finiszu. Złożyła podziękowała Zarządowi gminy oraz 
Kierownikowi Ref. BPI za zaangażowanie i dobre rady podczas prac wykonywanych                  
w bibliotece. Na koniec poprosiła o zabezpieczenie w budżecie gminy środków na 2013 rok 
na elewację zewnętrzną budynku MGBP. Uważa, że jest to jeden z najpiękniejszych 
budynków zabytkowych, któremu należałoby przywrócić dawną świetność. 
 
Grzegorz Ambroziak – podziękował wszystkim za udział w „Biegu rodzinnym”, który odbył 
się 2 tygodnie temu. 
Poinformował, że w dniach 26-27 września odbył się Kongres Oświaty, na którym poruszane 
były sprawy z zakresu zmiany systemu oświaty. Samorządowcy na tym kongresie nie mówili 
o likwidacji szkół, czy też oświaty, ale o zmianach normujących pewne zapisy ustawowe              
w tym trudnym czasie kryzysu. 
W trakcie kongresu przekazał zbierane podpisy pod ustawą o zmianie ustawy o dochodach 
jednostek samorządu terytorialnego. Na naszym terenie zebrano 1515 podpisów.  
Projekt zmiany ustawy został już złożony do Marszałka Sejmu, w sumie zebrano ponad nim 
200.000 podpisów. 
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Matylda Jakubowska-Czaja – poprosiła, aby jak najszybciej rozpoczęła się instalacja 
termostatów w Szkole Podstawowej Nr 1 i w Grabowie. 
W imieniu Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Gminy Żychlin oraz młodzieży Teatru Metafora 
zaprosiła do Żychlińskiego Domu Kultury na koncert pt. „Głosy PRL-u”, który odbędzie się         
w dniu 29 września br. o godz. 16.00. 
 
Rafał Zajączkowski – poprosił, aby przy okazji odnawiania kamienic w centrum miasta, 
pamiętać o kamienicy przy ul. 1 Maja 17.  
 
Grzegorz Ambroziak – odnawianie kamienic rozpoczął Zakład Gospodarki Mieszkaniowej  
w ramach swoich środków. Gdyby remonty tych kamienic wykonywała gmina, Państwo radni 
otrzymaliby taką informację w budżecie gminy na br. 
 
Ewa Stańczak – zapytała, czy byłaby możliwość wykonania krótkiego odcinka chodnika              
w parku miejskim na wprost przejścia do budynku MGOPS? 
 
Grzegorz Ambroziak – taka możliwość byłaby, ale na pewno nie w obecnym czasie. Na 
pewno kwestie wielu potrzebnych zadań będziemy rozważali przy projekcie budżetu na 2013 
rok. 
Sprawa ZEC – poinformował, że gmina otrzymała wstępną ofertę firmy na zakup udziałów 
ZEC, przez kilka dni odbywało się badanie spółki, co jest podstawą do dalszego 
procedowania. Po tym badaniu przekazano nam informację, że firma złoży ofertę wiążącą. 
 
 
Do p-tu 11. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu. 
 
Za przyjęciem Protokołu Nr XXV/12 z dnia 28 sierpnia 2012 r.  
głosowało  - 13 radnych, 
„przeciw”  -  0 radnych, 
„wstrzymało się” -  0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 12. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
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